

正面 (中文)



TARA 海洋任務遊戲說明

遊戲內容物

垃圾卡 x19			環保卡 x45		
卡牌正面	垃圾卡	特殊垃圾卡	卡牌正面	環保卡	特殊環保卡
特殊效果	愛心分數	耐值	特殊效果	水滴	清除力
	♥♥♥	13	♥ X2	💧	3

遊戲設置

- 將垃圾卡和環保卡分別混洗並以牌背朝上方式放置於左右兩側。
- 開局時，翻開和**玩家人數相同數量**的垃圾卡並在清潔區域排成橫列。
- 每位玩家抽取**3張環保卡**，留意不讓其他玩家看到牌面。

垃圾卡牌庫

清潔區域

環保卡牌庫

遊戲進行

每回合進行下列4個步驟：

- 每位玩家以蓋牌方式各打出1張環保卡，待所有玩家都出牌後，同時翻開。
- 將翻開的卡牌，依「**清除力**」數值，以數字最小的牌由左到右排放在垃圾卡下方。
小提示：如遇清除力相同的環保卡，可以根據**水滴多寡**進行排序，水滴少的必須排在左邊。
- 排列好後，計算每位玩家清除力的累計是否**達到或超過**垃圾卡的耐值。若有，該玩家即可獲得該張垃圾卡，而下方累計的環保卡即可放到棄牌堆。如未達到垃圾卡耐值的環保卡需繼續留在場上，下一回合將繼續排放與累計。
- 進行完這個回合，將場上的垃圾卡**補滿**，每位玩家手上的環保卡**補到3張**，再進行下一回合。

清除力

水滴

附錄

特殊環保卡

- 打出這張環保卡並排列好後，可以選擇是否從手牌中再加放一張卡牌，增加清除力。
- 用這張卡取得的垃圾卡，愛心分數可以x2。若是扣分，也是x2!
- 所有玩家的卡牌都排列並計算好清除力後，打出這張卡的玩家可以任選排放的位置(可累計其他玩家留在場上的卡牌，一同計算清除力)。

特殊垃圾卡

- 得到這張垃圾卡的玩家，此後環保卡可多拿1張。
- 此張為扣分牌，將扣除3個愛心分數。


關於我們





Fondation Tara Océan agnès b. Official Website agnès b. Taiwan Website

背面 (英文)



TARA Ocean Mission Game Instructions

Game Components

Garbage Cards x19			Environmental Cards x45		
Front Of Cards	Garbage Cards	Special Garbage Cards	Front Of Cards	Environmental Cards	Special Environmental Cards
Special Effect	Heart Points	Dirty Value	Special Effect	Water Drop	Cleansing Power
	♥♥♥	13	♥ X2	💧	3

Game Setup

- Shuffle Environmental and Garbage Cards respectively and place them face-down on two sides of the cleansing zone.
- Flip **the same number of Garbage Cards as the number of players** and place them in one row in the cleansing zone.
- Each player starts with **3 Environmental Cards** in hand in a round; keep not seeing one another's cards.

Deck of Garbage Cards

Cleansing Zone

Deck of Environmental Cards

Gameplay

There are 4 steps in each round:

- Each player places one Environmental Card face-down on the table. After that, all players flip their cards face-up at the same time.
- Players place their cards base on the number of cleansing power from small to big under Garbage Cards in the cleansing zone from left to right.
Tip: When the numbers of cleansing power are the same, place one with the least number of water-drop on the left.
- Once a player places an Environmental Card under a Garbage Card, the cleansing power of a pile of Environmental Cards will be summed up. If the cleansing power of a pile of Environmental Cards is **equal to or larger than** the dirty value of a Garbage Card above, the player dealing the Environmental Card in this round wins the Garbage Card and needs to remove all the corresponding Environmental Cards.
- After the above steps, **replace the vacancy in the cleansing zone with a new Garbage Card**, while all the other Environmental Cards remain in the same places for the next round. All players **replenish Environmental Cards to the hand limit of 3 cards** from the deck and continue to the next round.

Cleansing Power

Water Drop

Appendix




Special Environmental Cards

- While playing with this card, the player can choose whether to add one more Environmental Card from cards in hand to the cleansing zone and calculate total cleansing power.
- Players gain double heart points by playing with this special effect card. If the heart point is negative, it will also be calculated in double.
- After all players place their Environmental Cards under Garbage Cards and sum up the cleansing power, the player showing this card can place it anywhere, including the position after other remaining cards and sum up the cleansing power.

Special Garbage Cards

- After obtaining this card, players can have 1 more Environmental Card in hand in the following rounds.
- Lose 3 heart points.

About Us

Fondation Tara Océan agnès b. Official Website agnès b. Taiwan Website